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Bestyrelsesmøde d. 7-11-22 

 

Sag: 00.01.00-P35-19-17 
Signe Øland Kondo 
Center for Dagtilbud og Skoler 
Naturbørnehuset i Annisse 
 
07. november 2022 

Deltagere Heidi, Julie, Helle, Helle, Sara og Signe Ø 

Referent  Signe Ø 

Afbud  Signe, Gry, Mone, Carina 

Velkommen til 
Mone, Maja og 
Carina 

  

 
Godkendelse af 
referat og 
dagsorden 

 Godkendt 

   
Madordning og 
afstemning 

Det er et lovkrav, at der foretages valg 
til madordningen hvert andet år. 
Madordningen er obligatorisk, men kan 
evt. fravælges. 
Man kan vælge at lave afstemning 
blandt alle forældre, men bestyrelsen 
kan også lave afstemningen internt, 
hvis dette vælges foreslåes at det bliver 
til mødet.  
Inddrager man forældrene i afstemning, 
skal man være opmærksom på, at et 
flertal af forældrene skal fravælge 
ordningen, ellers skal den etableres. 
Blanke stemmer er altså i praksis det 
samme som ja-stemmer. 
Der kan stemmes én gang pr. barn i 
huset. Vedhæftet tilbud fra køkken.  

Forældrebetalt madordning drøftes for at 
kunne træffe beslutning på et oplyst 
grundlag.  
Der afholdes afstemning omkring madordning 
med håndsoprækning.  
 
Der er enstemmigt nej til madordning 
 
Det opleves, at madordning ikke vil være 
foreneligt med at være en naturinstitution 
som indtager måltider udenfor, og som tager 
på tur.  
Ligeledes ses madpakker som et godt 
pædagogisk måltid, som ønskes bibeholdt. 

   
Indvielse af 
skolehuset 

Borgmesteren klipper snoren d. 16 
november kl. 09.30 

Vi adspørger kasséren om frugtordningen vil 
sponsorere en kage og har børnene mostet 
æblemost som serveres til.  

   
Julefest d. 25 
november 

Fælles juletur til kirken for historier om 
A’nissen. 

Afgang fra institutionen kl. 16.15, vi mødes 
ved lågen og går op til kirken og høre om 
A’nissen. 
Personalet varmer kakao og æbleskiver. 
Bestyrelsen laver slikposer. Julemanden deler 
slikposer ud. 
Vi skal finde en julemand – vi undersøger 
hvem der kunne have lyst.  
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Børnene laver lanternerne og så medbringer 
forældrene lys – vi har reserve lys.  
Signe laver en invitation til aula. 
Vi laver invitation til lågen. 
Signe inviterer ugeposten til at komme og 
Sara laver et indlæg til Annisse guiden. 

   
Anmeldt tilsyn Vi får tilsyn d. 21 november, hvem fra 

bestyrelsen vil deltage? 
Julie vil gerne deltage, sammen med Helle og 
Helle. 
Tidligere tilsyn var meget positivt og er 
blevet brugt konstruktivt.  

Julemarked d. 26 
november 

Kunne bestyrelsen have lyst til at 
deltage? 
 

Der har været to fra personalet som havde 
en lille bod.  
Vi har delt infofolder ud.  
Gry vil gerne deltage. 
 

Lucia  Vil bestyrelsen være deltagende i form 
af kaffe? 
 

Gry vil gerne bestille risengrød til børnene.  
Det er alle børn der går Lucia. Børnene går 
Lucia om formiddagen, de forældre som har 
lyst og mulighed er velkomne.  

Ansøgning af 
fonde til 
køkkenhave 

Vi har et ønske om at anlægge højbede 
i den lille have ud for skolehuset, for at 
kunne arbejde med fra jord til bord. Er 
der nogen som vil hjælpe med at søge 
fonde? 

Det grønne hus 
Nordea 
Jem og fix 
Adspørge billig blomst om samarbejde – det 
vil Sara gerne gøre.  

 
Hjemmesiden 

 
Hvilken information skal man kunne 
finde der? 
 

 
Stemningsbilleder kan være rart 
Billeder af personale 
 
 

Samarbejde 
mellem bestyrelse 
og børnehus 

Sara har punktet.  
Hvordan styrker vi samarbejdet? 

Hvordan kan vi sikre at forældre ved hvem 
de skal gå til.  
Det fungerer fint, at der er forældrekaffe, 
men vi ser gerne der kommer flere.  
Man må gerne bruge institutionen i 
weekenden, og f.eks. lave legeaftaler.  
Vi hænger billeder op af bestyrelsen i 
indgangspartiet, så det er synligt hvem der 
er i bestyrelsen. Bestyrelsen sender billede til 
Signe. 
Vi skriver et opslag om hjælp til afskaffelse af 
borde.  

 
Frugtordning 

 Vi har på forrige møde drøftet beløbet af 
frugtordningen, vi fastholder beløbet som 
giver eftermiddagsmad, mælk og bålmad. 
Ligesom godteposer til jul, risengrød til Lucia, 
mad til sommerfesten mm.  
Vi vil på næste bestyrelsesmøde drøfte hvad 
overskuddet på frugtkontoen kan bruges til.  

Kaffefredage  Det fungerer godt for de børn som ikke har 
forældre med, at kaffen er i bålhytten. 
 

Årshjul Overført punkt fra sidste møde Vi arbejder med at lave et natur årshjul 
 
Nye 
styringsvedtægter 

 
Nye styringsvedtægter er godkendt. 
Hvilket medfører at vi skal afholde valg 
til bestyrelsen igen til foråret. 

 

 
Evt.  

 
Novo nordisk naturpris  

 
Sara vil gerne hjælpe med at indstille 
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